

Stenålderns samfällighet

PROTOKOLL

Styrelsemöte nr 9

Datum och tid: ~~2022-12-14~~ 2022-12-17 19.00
Plats: Hos Jan Sjögren
Närvarande: Ingrid Kristensen, Erik Ehn Blomgren, Jan Sjögren, Björn Goffeng, Lasse Johnsson, Fredrik Fors
Frånvarande: Jens Nilsson, Olga Kolyada

Punkt	Vad	Föredragande/ Ansvar
1.	Mötet öppnades	
2.	Val av sekreterare Björn för anteckningar på mötet.	
3.	Val av justerare Fredrik väljs till justerare.	
4.	Föregående mötesprotokoll Föregående mötesprotokoll lades till handlingarna.	BG
5.	Nedlagd tid sedan förra mötet Kompletteras vid nästkommande möte. Jens: ? h Fredrik: 0 h Erik: ? h Pösse: 1 h Ingrid: 0 h Olga: 0 h Lasse: 0 h Björn: 2 h	
6.	Uppdatering av underhållsplan Förslag är att utgå från punkterna i UH-planen. <ul style="list-style-type: none">• Besiktning av lekplatserna? Vad är vi ålagda att göra? EEB kollar upp vad vi är ansvariga för• Pösse fyller på med siffror från Berger-Grönros vad gäller plantering och grönytor• BG kollar upp ägande gränser med VA Syd• Sänka brunnslock som har höjt sig? BG frågar Åke• Behov att åtgärda våra vägar, BG kollar med entreprenör	
7.	Inbetalning av samfällighetsavgifter 8 st som inte har betalt, Björn tar ett varv och påminner.	
8.	Övriga frågor <ul style="list-style-type: none">a) Container Erik tar fram förslag på gemensam container för att kunna slänga skräp. En öppen container på 10 m³ skulle kosta 4100 kr, 20 m³ kostar 5900. Gäller i så fall trädgårdsavfall. Täckt container 10 m³ hämta/lämna 2600 kr, 562 kr/ton behandlingsavgift. Dygnshyra 56 kr. Ett alternativ är storsäck, Lasse har tagit fram kostnadsförslag.b) Hur hanteras påkörda stolpar på Gård 2 Står samfälligheten för kostnad att åtgärda? Platsbesök görs för att	

	<p>inspektera skadan. Förslag är att hitta betongsuggor. Erik återkommer med kostnadssatt förslag.</p> <p>c) Återrapportering från Gård 2 Soputrymmet är målat samt bytt lite stommar. Efterfrågas åtgärder på garagen, målning och hängtränor ffa. Önskas info via anslagstavlan och Facebook. Se punkt om nyhetsbrev. Önskas belysning på garagen på gård 2. Offert begärd. Har bildats en sänka längst ner på gård 2, behöver undersökas vidare. Bearbetas in i underhållsplanen.</p> <p>d) Fråga om nycklar till förråd Mats har en garageuppsättning och Åke har en uppsättning till garage, UC och elskåp. Erik kollar med Kenneth. Lasse kollar med Göran, Göran har inga nycklar. Jens kollar med Ove. BG kollar med Torgny.</p> <p>e) Byte belysningen till LED. Belysning bytt.</p> <p>f) Klagomål från utryckningsfordon Pösse vidarebefordrat underlag till gårdsförmän på gård 1. Tas upp med nya gårdsförmän 2023.</p> <p>g) Önskas behandling av taken på garagen Tas in i underhållsplanen, önskas att kunna göras så att även husen erbjuds att göra det.</p> <p>h) Körhinder på områden Kan behövas ses över om det breddas, se punkt om utryckningsfordon. Läggs in i underhållsplanen.</p> <p>i) Betalning av avgifterna Förslag om att undersöka om samfällighetsavgiften kan läggas på autogiro. Olga har tagit fram kostnad för detta, ca 6000 kr/år.</p> <p>j) Färgkoder Fråga lyftes om vilka färgkoder som gäller för gemensamhetsutrymmena. BG skickat färgkoderna.</p> <p>k) Förslag att bjuda in gårdsförmännen och förtydliga uppdraget Görs efter årsstämman.</p>	
9.	Mötet avslutades	
10.	Kommande möte 14 feb kl 19 hos Olga nr nr 131 21 mars kl 19 hos Lasse nr 161 11 april kl 19 hos Ingrid nr 163	

Vid protokollet


Björn Goffeng

Justeras


Fredrik Fors